
Referat bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd  

den 08.07. 2020 kl. 9.00, Fanefjord Skovpavillon  
 

  

Vordingborg 

Idrætsråd 

 Dagsorden Referat  

Deltagere: 

Henrik Pape 

Ole Madsen 

Lars Kleist 

Peer Pedersen 

Nick Hansen 

Jan Friberg 

Bill Rene Hansen 

Jan Clausen, suppleant 

Ulla Røngård, suppleant 

Afbud:    Nick Hansen 

              Bill Rene Hansen  

              Peer Pedersen 

              Jan Friberg 

              Jan Clausen 

 

Dato, tid og sted: 
Onsdag den 08. juli 2020  kl. 9.00 

Fanefjord Skovpavillon 

 

Referent: 
Henrik Pape 

 

 

1.  Generalforsamling 

Plan for dagen Datoen er sat til den 01. september i Mønshallen. 

Hallen er booket og Torben Stenstrup er booket. 

 

17.00 Formøde for bestyrelsen 

18.00 Spisning 

19.00 Foredrag omkring Fundraising 

20.00 Generalforsamling 

21.00 Forventet afslutning 

 

Lars laver indbydelse og lægger på hjemmesiden 

Tilmelding til Lars senest 24.08 

Antal spisende til Chris senest den 25.08 

Pape får forvaltning til at sende invitation rundt. 

 

Vi mangler 3 bestyrelsesmedlemmer. 

 

Følgende emner. 

Ralf, bosiddende i Præstø, tidligere formand Møn Golf 

Henrik Jensen, medlem Præstø Gymnastik 

Jesper Lyhne, Møn Dans 

Jan Clausen, Tidligere formand Vordingborg 

Svømmeklub 

 

Hvis Jan Clausen bliver valgt ind, mangler vi en 

suppleant. 

2. Møde med Klub 

Vordingborg Tennis Klub 

Janne Lejre & Stine Beck Petersen 

deltager i den del af mødet. 

Vi havde besøg af Vordingborg Tennisklub, de havde 

kontaktet os, da de oplever problemer med 

kommunikationen med kommunen, specielt omkring 

klargøring og vedligeholdelse af deres baner. 

De har endvidere den udfordring at de ikke har 

mulighed for at træne om vinteren, da der ikke er 

faciliteter til det i Vordingborg kommune, klubben mister 

derfor medlemmer. 

Klubben spiller pt i 2. division, hvor de ligger til 



oprykning. 

Lars Kleis prøver at få et møde med Michael Smed. 

3. Møde med udvalg 

 

 

 

Det vi aftalte på sidste bestyrelsesmøde, hvor vi vil 

prøve at lave en debat / panel aften på 

generalforsamlingen, det har vi besluttet at udskyde til 

næste forår, så det kan bruges i valgkampen op til det 

kommende kommunalvalg. 

 

 

4. Eventuelt 

 Folkeoplysningsrådet, hvor Pape sider, har besluttet at 

bruge nogle penge på at afholde kurser for 

foreningerne. Vi besluttede derfor at vi gerne vil skyde 

nogle penge i det. Mod at vi bliver omtalt på 

invitationerne og eventuel omtale i medierne. 

Vi besluttede at bruge 10.000,- på det. 

Det kræver dog at Folkeoplysningsrådet siger ja. 

4. Næste møde 

 

  Der er pt. Ikke aftalt noget nyt møde. 

 


